
MOTALA BRIDGEALLIANS 
 
 
Protokoll fört vid årsmöte 2008-02-07 
 
 
§ 1 
Torsten Åstrand öppnade årsmötet. 
Mötesdeltagarna beslutade att årsmötet utlysts i behörig ordning och godkände den föreslagna 
dagordningen. 
 
§ 2 
Till ordförande för mötet valdes Torsten Åstrand. 
 
§ 3 
Till sekreterare för mötet valdes Johan Redell. 
 
§ 4 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Barbro Beck-Friis och Kerstin 
Engman. 
 
§ 5 
Ordföranden påminde om att vid eventuella voteringar under mötet har varje närvarande 
medlem i klubben en röst. 
 
§ 6 
Ordföranden gick igenom styrelsens verksamhetsberättelse för år 2007 (bilaga 1).  
Mötet beslutade att godkänna redovisningen. 
 
§ 7 
Ordföranden redovisade i detalj resultaträkningen för 2007 (bilaga 2) som uppvisade ett 
överskott med 35 tkr. Han noterade särskilt att samtliga klubbens inventarier nu är helt 
avskrivna. Kassabehållningen 2007-12-31 uppgick till 98 tkr.  
 
§ 8 
Christer Broström, som tillsammans med Gunnar Peterson varit klubbens revisorer under 
2007, läste upp revisionsberättelsen (bilaga 3). Revisorerna föreslog att styrelsen beviljas full 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2007-01-01 - 2007-12-31. 
 
§ 9 
Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2007. 
 
§ 10 
Till valberedning för ett år valdes Hans Hollander och Gunnar Chorell med Hans som 
sammankallande. 
 
§ 11 
Ordföranden redovisade i detalj styrelsens förslag till budget för 2008 (bilaga 2). En 
förändring jämfört med tidigare är att priser inte delas ut vid kvaltävlingar.  
Förslaget upptar Intäkter på 346 tkr, Direkta kostnader på 200 tkr, Övriga kostnader (hyra, el 
mm) på 124 tkr och Ränteintäkter på 2 tkr. 
Mötet beslutade godkänna budgeten för 2008. 
 



 
§ 12 
Mötet beslutade om oförändrade medlems- och spelavgifter för år 2008: 

• Medlemsavgift 380 kr (varav 230 kr till förbundet, 30 kr till ÖMBF och 120 kr till 
klubben). 

• Spelavgifter 40 kr/30 kr och 40 kr per spelare och match i Motalaserien - juniorer halv 
avgift. 

 
§ 13 
Ordföranden informerade om att önskemål framförts om att klubben ordnar överkurs(er) efter 
fortsättningskursen. 
Diskuterades om spelresultaten kan skrivas ut enklare och snabbare än idag. 
  
§ 14 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Johan Redell 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Torsten Åstrand          Barbro Beck-Friis              Kerstin Engman 
Ordförande 
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